

REQUEST FOR STANDING OFFER AGREEMENTS 1000171188 AND 1000173554

Correction to answer No. 6:

See question 1b. The project references must be provided in the form of a signed reference letter from the client for whom the services were provided.

Question 8: May we include information about the 3 projects that are the subjects of the 3 reference letters in our proposal?

It is unclear how our clients can fully relay the technical nature of work done on the projects in the reference letters when the client doesn't necessarily have the technical expertise nor is comfortable with industry-specific terminology.

Would it be acceptable to prepare a project summary that is provided to the client and ask them to speak to it in the reference letter?

May we append a project summary to the reference letter in M3 Project References?

Or could we include information about the project in M1 Corporate Profile?

It would be acceptable for the Offeror to prepare a summary and provide it to the client for inclusion in their signed reference letter. The letter must address the requirements outlined in the RFSO (mandatory criterion M3 and point-rated criterion R1) including the word count provided in mandatory criterion M3. Please also see Questions 1 and 6.

DEMANDE D'OFFRES A COMMANDES 1000171188 ET 1000173554

Correction à la réponse No. 6 :

Voir la question 1b. Les références de projet doivent être fournies sous forme de lettre de référence signée par le client auquel les services ont été offerts.

Question 8 : Pouvons-nous inclure dans notre proposition les renseignements à propos des trois projets contenus dans les trois lettres de référence?

Il est difficile de savoir comment nos clients sont en mesure de transmettre complètement la nature technique de travail exécuté dans le cadre des projets dans les lettres de référence étant donné qu'ils ne possèdent pas nécessairement l'expertise technique et ne sont pas à l'aise avec la terminologie propre à l'industrie.

Serait-il acceptable de rédiger un résumé de projet, de le fournir au client et de lui demander de le mentionner dans la lettre de référence?

Pouvons-nous annexer un résumé de projet à la lettre de référence dans O3 Références du projet?

Ou pouvons-nous inclure les renseignements à propos du projet dans O1 Profil de l'entreprise?

Il serait acceptable qu'un soumissionnaire rédige un résumé et l'offre au client afin de l'inclure dans la lettre de référence signée. La lettre doit respecter les exigences décrites dans la DOC (critère obligatoire O3 et critère coté C1) incluant le compte de mots indiqué au critère obligatoire O3. Veuillez consulter également les questions 1 et 6.